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1. Kokouksen avaaminen  

Avataan kokous ajassa 18:08. 

 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valitaan kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Ronja Tilli ja Anni Ketola. 



 

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Saara Vuorinen ehdottaa, että siirretään kohta 20. Syyskokous, kohdaksi 7. Hyväksytään ehdotus. 

Hyväksytään kokouksen esityslista muutoksineen. 

 

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

On saatu kutsu Tampereen Akateemisesti Sivistyneet Gambinan Ystävät (TAkSiGaYs) ry:n 12. 

vuosijuhlille.  

Lisäksi TREY toivottaa opiskelijat tervetulleeksi TREYHEM-gaalaan.  

 

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Iltakoulun tilillä on tällä hetkellä 21 511,02 euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 

On saatu kolme (3) uutta laskua. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan PunaMusta Oy:lle 303,80 euroa vuosijuhlien pöytäohjelmista. 

Kulut menevät vuosijuhlabujetista. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Staabi ry:lle 11,63 euroa tasausta akateemisen vartin kuluista. 

Kulut menevät liikunnan budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Turun haalarimerkki Oy:lle 297,97 euroa Lavatanssibileiden 

haalarimerkeistä. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

On saatu neljä (4) uutta täytettyä kulukorvauslomaketta.  

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Nette Länsipurolle 7,32 euroa kahvin ja pullatarvikkeiden 

ostamisesta. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että ostetaan korkeintaan 35 eurolla syötävää ja muita tarvikkeita vujusillistä 

varten. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Peppi Sahlbergille 32,23 euroa kastikkeiden, karkkien ja 

keksien ostamisesta vujusillikselle. Kulut menevät vuosijuhlabudjetista. Hyväksytään ehdotus. 

Lisbeth Laine ehdottaa, että ostetaan 62,86 eurolla juomia vujusillikselle. Kulut menevät 

vuosijuhlabudjetista. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Vertti Alamännistölle 9,00 euroa kauramaidon ostamisesta aj-

tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 



Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Sanni Saikkoselle 62,39 euroa virvokkeiden ja tarjottavien 

ostamisesta kv-harkkasitseille. Kulut menevät ulkosuhdebudjetista. Hyväksytään ehdotus. 

Saara Vuorinen ehdottaa, että ostetaan korkeintaan 15 euron edestä kiitoslahjoja Iltakoululle 

autojaan vuosijuhlien järjestämiseksi lainanneille. Kulut menevät vuosijuhlabudjetista. Hyväksytään 

ehdotus.  

 

 

7. Syyskokous 

Selvitetään mahdollista paikkaa, jossa kokousta voisi jatkaa, mikäli kokous venyy yli kello 

kahdeksan. Puheenjohtaja kokoukselle on rekrytoitu. Kutsut lähetettävä huomenna. Rekrytoidaan 

ääntenlaskijat ja henkilöt, jotka tarkastavat osallistujien jäsenyydet.  

Tulo- ja menoarviosta. On päätettävä, järjestetäänkö ensi vuonna Marrasjuhla vai ulkomaan 

excursio, sillä varaa kumpaankin ei ole. Budjetoidaan Marrasjuhla ensi vuodelle.  

Lisäksi tulisi selvittää voidaanko vaihto-opiskelijoita velvoittaa maksamaan väliaikaisesta 

jäsenyydestä Iltakoulussa. Tämä vaatisi esimerkiksi vaihtarirekisterin luomisen. Asiasta tehdään 

huomio toimintasuunnitelmaan. Viimevuotisista tulo- ja menoarvioista poiketen, haalarit lisätään 

tulo- ja menoarvioon vuodelle 2024.  

Hallitus käsitteli toimintasuunnitelmaa vuodelle 2024. 

Heidi Tauriainen ja Markus Valkonen esittelivät varainhankintasuunnitelman, joka esitetään 

syyskokoukselle.  

 

 

8. Sähköiset päätökset 

a) Meeri Jalonen ehdottaa 26.10.2023, että ostetaan Iltakoulun haalarikasteeseen palkintoja 

enintään 15 eurolla. Kulut menevät tuutoroinnin budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

b) Anni Ketola ehdottaa 30.10.2023, että ostetaan vuosijuhlien fuksinakeille pizzaa 

Kotipizzasta korkeintaan 75,00 eurolla (sis. toimitus). Kulut menevät vuosijuhlien 

budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

c) Anni Ketola ehdottaa 30.10.2023, että maksetaan Ronja Tillille 12,42 euroa 

fuksikuninkaallisten kruunujen ostamisesta. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

fuksisitsien lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

d) Lisbeth Laine ehdottaa 30.10.2023, että ostetaan korkeintaan 30 eurolla tarvikkeita 

vuosijuhlien nimikylttejä ja koristeita varten. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

e) Anni Ketola ehdottaa 31.10.2023, että ostetaan korkeintaan 25 eurolla hiuslakkaa, 

hakaneuloja ja muita tarvikkeita vuosijuhlille. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

f) Anni Ketola ehdottaa 31.10.2023, että ostetaan 46,00 eurolla 20 kpl postimerkkejä 

haalarimerkkien myyntiä varten. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan 

merkkien myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

g) Anni Ketola ehdottaa 1.11.2023, että maksetaan Sokotel Oy:lle 12 600,00 euroa 

vuosijuhlien ruokailusta ja juomapaketeista. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 



h) Lisbeth Laine ehdottaa 1.11.2023, että ostetaan korkeintaan 22 eurolla kiitoslahja 

vuosijuhlien järjestämisestä vuosijuhlatoimihenkilölle. Kulut menevät vuosijuhlien 

budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

i) Lisbeth Laine ehdottaa 1.11.2023, että ostetaan 6,20 eurolla rasiat kolmelle Iltakoulun 

ansiomerkille vuosijuhlilla jakamista varten. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

j) Meeri Jalonen ehdottaa 2.11.2023, että ostetaan korkeintaan 10 eurolla kauramaitoa aj-

tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

k) Anni Ketola ehdottaa 2.11.2023, että ostetaan vuosijuhlien sillikselle ruokaa ja 

kertakäyttöastioita 129,63 eurolla. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään 

ehdotus. 

l) Anni Ketola ehdottaa 3.11.2023, että maksetaan 1347,00 euroa vuosijuhlien 

kutsuvierastilaisuuden juomista ja vuosijuhlien alkumaljoista. Kulut menevät vuosijuhlien 

budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

m) Vilma Tossavainen ehdottaa 5.11.2023, että varataan Klubi 57 Iltakoulun pikkujouluja 

varten 4.12. 580 eurolla. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman 

lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

 

9. Palaute hallitukselle 

Iltakoulun palautelomakkeeseen on saatu kaksi uutta palautetta. Kummassakin palautteessa jaetaan 

kiitosta vuosijuhlista ja silliksestä. Ansiomerkkien jakamisen aloittaminen saa myös kiitosta. 

Hallitus kiittää saadusta palautteesta. 

Vuosijuhlat saivat runsaasti kiitosta myös kutsuvierailta. 

Vuosijuhlatoimihenkilö kiittää hallitusta yhteistyöstä. 

Hallitus kiittää kaikesta saadusta palautteesta. 

 

 

10. Menneet tapahtumat 

a) Alumnipaneeli 25.10. 

Osallistuja noin 30. Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. 

 

b) Vaihtareiden harkkasitsit 25.10. 

Yleisesti onnistunut. Osallistujia oli lopulta 16, joten paikkakatoa siis oli.  

 

c) Johdon Halloween-tapahtuma 26.10. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Gambina maistui. 

 

d) Haalarikastajaiset 26.10. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistuntu. Kaikki liput menivät. Keli oli kylmä, mutta tunnelma 

sitäkin lämpimämpi. 

 

e) Polho + Iltakoulu tutustumisilta 27.10. 

Yleisesti onnistunut, paikalla noin 10 henkeä. Lisää yhteistä toimintaa järjestöjen välillä 

toivottiin. 

 



f) Halloween-sitsit 31.10. 

Yleisesti onnistunut. Järjestöjen välistä yhteistoimintaa voidaan harjoittaa lisää. 

 

g) Iltakoulun 48. vuosijuhlat 3.11. 

Sujuivat todella hyvin. Budjetissa pysyttiin melkein. Tähän asti on saatu vain positiivista 

palautetta. Ihmisiäkin päästiin palkitsemaan.  

 

h) Lastenkestit-sillis 4.11. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut.  

 

 

11. Tulevat tapahtumat 

a) Ulkomaanexcursio Brysseliin 7.–10.11. 

Järjestelyt ovat kunnossa. Ei uutta tiedotettavaa. 

 

b) Ihastu Iltakouluun 13.11. 

Esitellään hallitus- ja järjestötoimintaa Iltakoulussa. Paikalla pientä purtavaa. 

 

c) Karaokeilta 22.11. 

Päivämäärä vaihtui. Alkuperäinen päivä 14.11. ja uusi päivämäärä 22.11. Suunnittelu jatkuu.  

 

d) Kaljaa ja kv-politiikka 15.11. 

Ei uutta tiedotettavaa. 

 

e) Poikkitieteellinen beer pong -turnaus 16.11. 

Liput tulivat tänään myyntiin. Lippukiintiöt avataan myöhemmin, mutta Iltakoulun 

kiintiössä on vielä vapaita lippuja. Mainostamista jatketaan.  

 

f) Johdon fuksitapahtuma 21.11. 

Tapahtuman suunnittelu ei ole edennyt.  

 

g) Lavatanssibileet 23.11. 

Järjestelyt ovat mallillaan. Bändi yhä jännittää. Tulevaisuudessa bändibudjettia on 

todennäköisesti nostettava. 

Parawee Chuenjit ehdottaa, että maksetaan Manti & Mainingit bändille 600 euroa 

soittamisesta poikkitieteellisillä lavatanssibileillä. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja 

katetaan lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus 

Parawee Chuenjit ehdottaa, että maksetaan UniDancen tanssiopettajalle 50 euroa 

tanssiharkkojen pitämisestä. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lipunmyynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

 

h) Joululove 28.11. 

Tänään alkaa JouluLove arvonta, jota mainostetaan. Iltakoulun verkkosivuille voidaan lisätä 

Love-bileille oma osio. Lipunmyynti alkaa 13.11. 

 

i) Pikkujoulut 4.12. 

Klubi 57 varattu 4.12. Merkkejä suunnitellaan. Suunnittelu etenee. 

Messukylää kyselty ja avoimia päiviä ilmoitettiin. Tehdään varaus 25.1.2024.  

28.11. järjestetään pikkujouluglögit henkilökunnan kanssa.  



 

 

11. Työelämä ja alumni 

Ei uutta tiedotettavaa 

 

 

12. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

Tutor ja fuksi palautekyselyt julkaistaan vielä tällä viikolla.  

 

 

13. Koulutuspolitiikka 

Valtio-opin keskustelutilaisuudessa osallistujia n. 20.  

Viimeviikolla osallistuttiin yksikön kokoukseen, jossa hiottiin opetussuunnitelmaa.  

Huomenna 7.11. tiedekunnan koulutuksen ohjausryhmän kokous.  

 

 

14. Kulttuuri ja ympäristö 

Museovierailu suunnitteilla. 

 

 

15. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

Hallitusesittelyt lisätään Instagramin kohokohtiin.  

Vanhoja Anteja ladataan verkkosivuille. 

 

 

16. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Kolme hakijaa kv-tutoreiksi saatiin. Valitut ilmoitetaan TREY:lle vielä marraskuun aikana. 

PLAN teemapäivystys tulossa.  

 

 

17. Varainhankinta 

Melkein kaikki haalarit on haettu.  

Brodeeratuista collegeista on tehty tiedustelua. Tilaamisesta kiinnostuneiden kartoittamiseksi 

tehdään kysely. Myös vintage-logolle on keksittävä jotain käyttöä.  

Lisää haalarimerkkejä on tilattava. Samalla tilataan uusia pääaine-merkkejä.  



 

 

18. Liikunta ja hyvinvointi 

TA-markkinointi saunan järjestäminen selvityksessä.  

Seuraava liikuntakokeilu on selvityksen alla. 

 

 

19. Ainejärjestötila 

TREY:n ja tilapalveluiden keskustakampusta koskevaan tilakeskusteluun osallistuttiin. 

Tilakeskustelu jatkuu. 

Nyt on uusi roskis, kiitos IKH 2021! 

 

 

21. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Tiedekunnan pikkujouluihin osallistutaan. Vuosijuhlat menivät hyvin. 

 

 

22. Muut esille tulevat asiat 

23.11. hallitus virkistäytyy lavatanssibileissä.  

50. vuosijuhlat otettava huomioon ensivuotta suunnitellessa. 

 

 

23. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta myöhemmin. 

 

 

24. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 19:46. 

  

  

 

 

 

  



 

_______________________________________  _______________________________________ 

Lisbeth Laine, puheenjohtaja  Valtteri Hakala, sihteeri 

 

_______________________________________  _______________________________________  

Ronja Tilli, pöytäkirjantarkastaja  Anni Ketola, pöytäkirjantarkastaja 


